
Protokoll 1 (4) 

Sammanträdesdatum  
2011-04-14 

Svågadalsförvaltningen 

 

 Utdragsbestyrkande: 

 

Plats och tid: Guldsmeden, Hudiksvall, 14 april 2011 kl. 13.30 

Förtroendevalda: Beslutande: Ej beslutande: 
 Sven-Erik Eriksson (Op) Del 

av §17 
Anette Svensson (Op) Del av 
§17 
Helena Larsson (Op) 
Helena Bergerståhl (Op) 
Marianne Tunhult (Op) 
Kenneth Kahlen (Op)  
Eva Edström (Op) 
Birgitta Hedberg (Op) Del av 
§17 
Carl-Erik Brink (Op) Del av 
§17 
 
 

Kristina Bäckström (Op) 
 
 
 
 

 
Övriga deltagare: Iréne M. Ilonen, Platschef 

 
 
Utses att justera:  Helena Larsson 
 
Justeringens plats 
och tid: 2011-04-20  kl 15.30 

Underskrifter:  Paragraf: 17 

Sekreterare: 

 
 
Iréne M. Ilonen                         Kenneth Kalén 

Ordförande: Kenneth Kalén                          Sven-Erik Eriksson 

Justerande: 

 
Helena Larsson   
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Bevis/anslag 
Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 

Anslagstid, från och med till och med 
2011-04-21 2011-05-12 

Förvaringsplats för protokollet 
Svågagården 

Underskrift 
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sign: 
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   Delges: 

 
 

§ 17 Behandling av inkommande skrivelser från Peter 
Eriksson, Dnr 11/-05- och Dnr 11/-13- 

Skrivelse Dnr 11/-05- 

Efter en inledande presentation av processen ger Sven-Erik Eriksson följande svar på 
Peter Erikssons skrivelse. 

1. Syftet var inte att underminera utan att få fram ett bättre och billigare avtal för 
Svågadalsnämndens skull och att inte betala fastighetsskötseln två gånger. 

2. Svågadalsnämnden påverkas på det vis att om Hudiksvalls bostäder och 
Folkets Hus har ett avtal om fastighetsskötseln kan det inte finnas i ett ev. 
samarbetsavtal mellan Svågadalsnämnden och Folkets Hus. 

3. Sven-Erik Eriksson anser att han som folkvald ledamot ska agera på ett sådant 
sätt som han gjorde i förhandlingarna för att ta ansvar för fördelningen av våra 
skattemedel. Något annat vore oetiskt. 

4. Sven-Erik Eriksson anser att han genomförde förhandlingarna på ett riktigt 
sätt utifrån vad Svågadalsnämndens förhandlingsgrupp gemensamt kommit 
fram till. Det vill säga att han hade övriga ledamöters förtroende. 

5. Sven-Erik Eriksson anser att han som ordförande bör ingå i framtida 
förhandlingsgrupper för att det ingår i uppdraget som ordförande att ta ansvar 
och fördela skattemedlen på bästa sätt, huvudspåret bör vara att få så mycket 
pengar som möjligt på ”Landsbygdsutveckling”. Nästa fråga är i dagsläget inte 
aktuell pga att kommunledningen tagit över förhandlingarna, men att ingå har 
varit lämpligt. 

6. Sven-Erik Eriksson anser att väljarna kan känna tillit till honom. 

Peter Eriksson lämnar sammanträdet.  

Skrivelse Dnr 11/-13- 

Efter en inledande presentation av processen ger Anette Svensson följande svar på 
Peter Erikssons skrivelse. 

1. Anette Svensson nekande inte Peter Eriksson sina demokratiska rättigheter 
utan pratade om att hans motivering inte överensstämde med 
faktainformationen samt att ingen reservation fanns. Stödet för att 
redogörelser inte ska finnas i protokollet finns i Kommunallagen §25 där det 
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står att uppgift om förslag och yrkande skall framgå, alltså inte redogörelser till 
yrkanden. 

1. Anette Svensson känner att hon vet vilken roll en ordförande skall ha. 

2. Se svar på fråga 1. 

3. Anette Svensson anser att hon inte ser Peter Eriksson som en opposition, utan 
hon anser att vi ska ha olika åsikter och därefter bra diskussioner. Hon anser 
därmed att det är demokratiskt att kunna diskutera olika frågor där det finns 
olika åsikter för att det innebär utveckling. 

4. Anette Svensson anser att hon påvisar en respekt inför kommunallagen. Är vi 
osäker finns det alltid någon med mer kunskaper att fråga om råd och hjälp 
och därmed förbättra vårt arbetssätt framöver. Övrigt se svar på fråga 4. 

5. Anette Svensson anser inte att hon glömde vara objektiv, saklig och ödmjuk. 
Hon anser att hon handlade rätt i denna fråga. 

6. Anette Svensson anser att nämndsledamöter och Svågadalingar kan tolka att 
hon har en bra och god inställning till demokrati och att hon inte är för censur 
i protokoll.  

I samband med behandlingen av skrivelserna berättar Iréne M. Ilonen om arbetsmiljön 
på Svågadalsförvaltningen.  

Då skrivelserna innehåller frågor om förtroende för ordförande, vice ordförande och 
platschef väljer Sven-Erik Eriksson, Anette Svensson och Iréne M. Ilonen att lämna 
sammanträdet. 

Kenneth Kalén utses till ordförande och sekretare. 

 

Svågadalsnämnden beslutar 

• att uttala att nämnden har fortsatt fullt förtroende för ordförande, Sven-Erik 
Eriksson, vice ordförande, Anette Svensson och platschefen, Iréne M. Ilonen,  

• att uttala att kommunallagen inte medger interpellationer i kommunala 
nämnder, 

• att med dessa svar lägga dessa skrivelser till handlingarna. 


